
Strona 1 z 24 

 

Rada Miasta Poręba 
RM.0002.3.2024 

Protokół nr III/2024 

III Sesja w dniu 26 sierpnia 2024r.  
Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:38 tego 
samego dnia. 
Miejsce: Obrady III sesji IX kadencji Rady Miasta Poręba odbyły się w budynku 
Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie, w Sali Konferencyjnej. 
Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 
Numery podjętych uchwał: III/30/24 – III/39/24 
Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 
2. Imienne wykazy głosowania radnych; 
3. Uchwały od nr III/30/24 – III/39/24. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Robert Bijak 
3. Wioletta Drabek 
4. Lucyna Dziechciarz 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Kamil Janikowski 
7. Elżbieta Kołodziej 
8. Mariusz Kołton 
9. Jolanta Łakomska 
10. Jarosław Machura 
11. Paweł Mazur 
12. Mariola Pałasz 
13. Aleksandra Sadowska 
14. Tomasz Stefan 
15. Marek Wystrychowski 

 

Lista obecności gości: 

1. Senator RP Beata Libera-Małecka. 

2. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra.  

3. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

4. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha. 
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5. Radca Prawny Michał Szachnitowski.  

6. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

7. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie 

Tomasz Turek. 

8. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

9. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła obrady III sesji 

Rady Miasta Poręba IX kadencji w dniu 26 sierpnia 2024 r. o godz. 900, powitała 

uczestniczących w sesji radnych, Panią Senator RP Beatę Liberę-Małecką, Burmistrza 

Miasta, Sekretarz Miasta Poręba, Skarbnika Miasta Poręba, kierowników jednostek 

organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta oraz mieszkańców.  

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca poinformowała, iż z uwagi na obecność Pani Senator RP Beaty 
Libery-Małeckiej, zaproszonej na posiedzenie przez władze Miasta, oddaje głos 
Burmistrzowi Miasta Poręba. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra podziękował Pani Senator za zaangażowanie 
w sprawy lokalne oraz więź z wyborcami. Burmistrz Miasta Poręba docenił 
reprezentowanie naszych spaw w Parlamencie oraz ciągłe wsparcie. Zadeklarował 
chęć dalszej współpracy oraz podziękował za stały kontakt i udział w życiu 
kulturalnym i społecznym Miasta. 

Następnie głos zabrała Pani Senator RP Barbara Libera-Małecka, podziękowała za 
pomoc w wyborach i współpracę. Omówiła sytuację polityczną w kraju, zwracając 
uwagę na następujące tematy: 

- wzrost roli samorządów; 
- algorytm przekazywania pieniędzy dla poszczególnych gmin; 
- odblokowanie środków z KPO; 
- praworządność oraz rozliczenie poprzedniej władzy; 
- trwające prace w komisjach budżetowych. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra zaprosił Panią Senator, radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w posiedzeniu gości do zobaczenia Sali widowiskowej, w 
której obecnie trwa remont dzięki dofinansowaniu otrzymanemu przez Gminę.  
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Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła w tym celu 15 minutową przerwę w 
obradach. 

Po przerwie Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o potwierdzenie 
obecności. 
Stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu III Sesji Rady Miasta na dzień 26 sierpnia 2024 

roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z II sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 2019r. w 
sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych 
Miasta Poręba 
b) zasad przyznawania i wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 
radnych Rady Miasta Poręba 
c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
d) zmiany Statutu Rady Seniorów Miasta Poręba 
e) zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 
Rady Miasta Poręba 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 

porządku obrad. 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran, która w imieniu Burmistrza 
Miasta Poręba zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 5 projektów 
uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Poręba na rok 2024; 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Poręba na lata 2024-2031; 

4. Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Wojewody 

Śląskiego nr NPII.413.1.642.2024 z dnia 25 lipca 2024r.; 

5. Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Wojewody 

Śląskiego nr NPII.413.1.653.2024 z dnia 25 lipca 2024r. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Poręba na rok 2024.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2024 rok oraz projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego nr NPII.413.1.642.2024 z dnia 25 lipca 2024r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego nr NPII.413.1.653.2024 z dnia 25 lipca 2024r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 

Głos zabrał Radny Tomasz Stefan – zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku 

obrad 3 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miasta Poręba; 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Radny Miasta Poręba; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta Poręba. 

 
Radny Tomasz Stefan poinformował, że projekty uchwał zostały radnym przesłane w 
dniu 22.08.2024r. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej Radny Miasta Poręba.  
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Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 

Radny Jarosław Machura zawnioskował o usunięcie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych radnych Rady Miasta Poręba. Radny zakwestionował jeden z zapisów, 
uchwały twierdząc, że nie był on omawiany przez radnych. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:33:02). 

Radca Prawny Michał Szachnitowski powiedział, że projekt był omawiany na 
komisjach stałych, w przypadku wycofania go z porządku obrad nie będzie 
obowiązywała żadna uchwała o dietach. 

Radna Jolanta Łakomska powiedziała, że w 2019 roku cała Rada pracowała nad 
projektem uchwały o dietach. W tym wypadku został zaproponowany gotowy projekt 
uchwały. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Kołodziej poinformowała, że projekt był omawiany na 
posiedzeniach wszystkich komisji, nie wniesiono do niego żadnych zmian. 

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran zauważyła, iż zapis mówiący o potrąceniu 
20% diety w przypadku miesięcy, gdy nie odbywa się posiedzenie sesji i komisji, 
dotyczył będzie w praktyce dopiero lipca przyszłego roku. Jest zatem czas na zmianę 
zapisów, jeśli taka będzie wola radnych. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
usunięcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i 
wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Miasta Poręba  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Aleksandra Sadowska, 
Tomasz Stefan 
PRZECIW (10) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Marek 
Wystrychowski 
 
Przewodnicząca rady Elżbieta Kołodziej poinformowała o wyniku głosowania oraz 
powiedziała, że w związku z w/w wynikiem projekt uchwały nie zostanie wycofany z 
porządku obrad. 
 

Głos zabrała radna Lucyna Dziechciarz – zgłosiła wniosek formalny o dodanie do 

porządku obrad 1 projektu uchwały:  

1. Projekt uchwały w sprawie nadania terenowi położonemu w Porębie przy ul. 

Fabrycznej nazwy „Plac imienia Zdzisława Kluźniaka” 

 
Radna poinformowała, że projekt uchwały został radnym przesłany w dniu 
22.08.2024r. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania terenowi 
położonemu w Porębie przy ul. Fabrycznej nazwy „Plac imienia Zdzisława Kluźniaka”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
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Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 

porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 3.f., 3.g., 3.h., 3.i., 3.j., 3.k., 

3.l., 3.m., 3.n. 

 
Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z II sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 2019r. w 
sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych 
Miasta Poręba 
b) zasad przyznawania i wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 
radnych Rady Miasta Poręba 
c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
d) zmiany Statutu Rady Seniorów Miasta Poręba 
e) zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 
Rady Miasta Poręba 
f) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poręba na rok 2024; 
g) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 

h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031. 

i) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego nr NPII.413.1.642.2024 z 

dnia 25 lipca 2024r. 

j) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego nr NPII.413.1.653.2024 z 

dnia 25 lipca 2024r. 

k) zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Rady Miasta Poręba; 

l) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Radny Miasta Poręba; 

m) zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Poręba. 

n) nadania terenowi położonemu w Porębie przy ul. Fabrycznej nazwy „Plac imienia 
Zdzisława Kluźniaka” 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z II sesji Rady Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z II Sesji 
Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 24 czerwca 2024 roku został przesłany 
radnym drogą elektroniczną w dniu 8 sierpnia 2024r., a także był wyłożony w Biurze 
Obsługi Rady Miasta. 
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Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z II sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 
 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 
2019r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych Radnych Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z 
dnia 25 lutego 2019r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych Radnych Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, 
Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
PRZECIW (4) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Tomasz Stefan 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/30/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

b) zasad przyznawania i wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych radnych Rady Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet i zwrotu kosztów 
podróży służbowych radnych Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, 
Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
PRZECIW (4) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Tomasz Stefan 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/31/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 
c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
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Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/32/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 
d) zmiany Statutu Rady Seniorów Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/33/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 
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e) zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 
Środowiska Rady Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Miejskiej i 
Ochrony Środowiska Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Tomasz Stefan 
PRZECIW (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, 
Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
 
Przewodnicząca Rady Elżbieta Kołodziej odczytała wynik głosowania. 
Poinformowała, iż uchwała nie została podjęta. (Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi załącznik do protokołu.) 

 
f) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poręba na rok 2024 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Radna Jolanta Łakomska upewniła się, że projekt uchwały jest tożsamy z tym, który 

był omawiany w czerwcu br. Zapytała, czy MPWiK może się zajmować odławianiem 

psów. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba powiedziała, że MPWiK 

podejmuje działania, ustalając, czy zwierzę jest bezdomne. 

 

Radny Tomasz Stefan zapytał, czy w przypadku stwierdzenia bezdomności 

zwierzęcia, spółka może je odłowić. 
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Odpowiedzi udzielił Prezes MPWiK Tomasz Turek – odłowieniem zajmuje się 

schronisko. Planowana jest zmiana programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi na 

kolejny rok w tym zakresie (tj. możliwość 7 dniowej karencji na odnalezienie 

właściciela). 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:55:35). 

 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poręba na rok 2024.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/34/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

g) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 22.08.2024r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/35/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-

2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 22.08.2024r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 
na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/36/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

 

i) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego nr 
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NPII.413.1.642.2024 z dnia 25 lipca 2024r. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 23.08.2024r. 

 

Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Ajchenlaub omówiła 

projekt uchwały. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:05:28). 
 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego nr NPII.413.1.642.2024 z dnia 25 lipca 2024r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 

Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 

Stefan, Marek Wystrychowski 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/37/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

 

j) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego nr 

NPII.413.1.653.2024 z dnia 25 lipca 2024r. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 23.08.2024r. 

 

Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Ajchenlaub omówiła 

projekt uchwały. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:08:04). 
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Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie Wojewody Śląskiego nr NPII.413.1.653.2024 z dnia 25 lipca 2024r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/38/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

k) zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 22.08.2024r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Tomasz Stefan 
PRZECIW (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, 
Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 



Strona 17 z 24 

 

 
Przewodnicząca Rady Elżbieta Kołodziej odczytała wynik głosowania. 
Poinformowała, iż uchwała nie została podjęta. (Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi załącznik do protokołu.) 

 

 

l) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 22.08.2024r. 

 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska. Powiedziała, że przy ustalaniu składów komisji 

propozycja Klubu Radnych „Wszystko dla Poręby” nie została uwzględniona. Radni 

Klubu zostali przypisani tylko jednej komisji. W związku z powyższym Klub proponuje 

zmianę. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Radny 
Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Tomasz Stefan 
PRZECIW (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, 
Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
 
Przewodnicząca Rady Elżbieta Kołodziej odczytała wynik głosowania. 
Poinformowała, iż uchwała nie została podjęta. (Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi załącznik do protokołu.) 
 

 

m) zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 22.08.2024r. 
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Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Tomasz Stefan 
PRZECIW (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 
Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, 
Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
 
Przewodnicząca Rady Elżbieta Kołodziej odczytała wynik głosowania. 
Poinformowała, iż uchwała nie została podjęta. (Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi załącznik do protokołu.) 
 

 

n) nadania terenowi położonemu w Porębie przy ul. Fabrycznej nazwy 

„Plac imienia Zdzisława Kluźniaka” 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 22.08.2024r. 

 

Radna Lucyna Dziechciarz, w imieniu Klubu Radnych „Pozytywna Inicjatywa”, 

omówiła projekt uchwały. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:17:31). 
 
Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran podkreśliła, iż jest to uchwała intencyjna, po 
jej uchwaleniu należy przeprowadzić konsultacje społeczne. 
 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie nadania terenowi położonemu w Porębie przy ul. 
Fabrycznej nazwy „Plac imienia Zdzisława Kluźniaka”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod III/38/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Radny Jarosław Machura zadał następujące pytania: 

• Czego dotyczyła wizja lokalna, która odbyła się w dniu 26.06.2024r. 
przy ul. Zakładowej i Akacjowej? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Było to 
spotkanie zorganizowane przez Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Krzysztofa Hamerlika  z mieszkańcami, dotyczyło odwodnienia posesji 
(podpięcia do sieci kanalizacji deszczowej). 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:22:03). 
Radny Jarosław Machura zapytał, czy została wyrażona zgoda. 

Burmistrz Miasta Poręba odpowiedział, że tak. 

Radny Jarosław Machura powiedział, że w przypadku podobnej sytuacji 

w Niwkach nie wyrażono zgody. 

Burmistrz Miasta Poręba odpowiedział, że każdy przypadek jest 

analizowany indywidualnie w oparciu o przepisy. 

 

• Czego dotyczyło spotkanie z Prezesem SIM Zagłębie Sp. z o.o., 

Zarządem Spółdzielni 4Kąty i Kierownikiem Referatu NiGK, które odbyło 

się 27.06.2024r.? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Spotkanie 
dotyczyło zjazdu z DK78 do nieruchomości gminnej przy ul. Wojska 
Polskiego. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:23:29). 
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Radna Jolanta Łakomska zadała następujące pytania: 

• Czy podczas delegacji w dniu 09.07.2024r. do Zakładu Karnego w 

Ciągowicach doszło do ustaleń w sprawie drogi dojazdowej do Zakładu 

Karnego od strony ul. Chopina? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Rozmowy 

są na wstępnym etapie, wymagają działania trzech podmiotów: 

Ministerstwa Sprawiedliwości, Lasów Polskich i Gminy. Celem jest 

oddanie do dyspozycji ZK przedłużenia ul. Chopina jako drogi 

alternatywnej.  

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:25:54). 

• Czego dotyczyło spotkanie z Przedstawicielami A2M i Spółdzielni 

Mieszkaniowej i Kierownikiem Referatu NiGK, które odbyło się w dniu 

15.07.2024r.?  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: To 

kontynuacja rozmów na temat poszukiwania drogi alternatywnej do 

nieruchomości przy ul. Wojska Polskiego  

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:28:40). 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy nastąpiły rozmowy z zarządcami budynków 

wielorodzinnych dotyczące odcięcia deszczówki od kanalizacji deszczowej. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że jednym z zasadniczych 

celów Gminy jest separacja deszczówki od kanalizacji miejskiej. Jej brak obciąża 

MPWiK ogromną ilością wody, co generuje niepotrzebne koszty. Jest to ogromne 

wyzwanie, ponieważ w Gminie nie istniała nawet dokumentacja istniejącej sieci 

kanalizacji deszczowej.  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie międzysesyjne o 

kolejne tematy: 

• Otwarcie w Miejskiej Bibliotece Publicznej filia w Niwkach sali dla dzieci i 

Koła Gospodyń Wiejskich „Niwczanki”; 

• 19.08.2024r. – udział u posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oraz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, spotkanie z 

Managerem Zespołu Śląsk (określenie ram dalszej współpracy); 

• 20.08.2024r. – udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska; 

• 22.08.2024r. – udział w awansie zawodowym dwóch nauczycieli Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Porębie; 

• 23.08.2024r. – udział w „Sportowym zakończeniu wakacji” (Orlik); 

• 25.08.2024r. - udział w powiatowo-gminnych dożynkach w Irządzach. 
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Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra zaprosił na XX Festiwal Prażonek, który 

odbędzie się 7 września 2024r. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Kołodziej zapytała, czego dotyczyło spotkanie w 

Urzędzie Marszałkowskim, które odbyło się 08.08.2024r. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że spotkanie dotyczyło 

środków finansowych na programy edukacyjne dla Szkoły Podstawowej Nr 2 w 

Porębie. 

 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 

swoich interpelacji i zapytań.  

Interpelację przedstawili: 

1. Radny Jarosław Machura w sprawie naprawy lamp przy ul. Kopernika oraz 
umieszczenia na stronie internetowej urzędu informacji o dietach radnych. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:45:22); 
 

2. Radna Wioletta Drabek w sprawie montażu koszy na śmieci, rozbudowy placu 
zabaw na ul. Wolności i budowy siłowni na świeżym powietrzu, zabezpieczenia 
kosztem chodnika posesji przy ul. Wolności 31, zabezpieczenia terenu przy 
byłym sklepie GS; 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:46:05); 
 

3. Radny Tomasz Stefan w sprawie problemu smogu, siłowni na świeżym 
powietrzu na placu zabaw przy ul. Odlewniczej, obniżenia krawężnika przy 
wejściu na chodnik prowadzący do placu zabaw, zamontowania parkingu dla 
psów, oczyszczenia studzienek kanalizacyjnych przy ul. Dworcowej oraz 
wybudowania chodnika od ul. Dworcowej do końca ul. Niepodległości. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:47:54); 
 

4. Radny Marek Wystrychowski w imieniu Klubu „Pozytywna Inicjatywa” w 
sprawie zakupu i montażu tymczasowych ławeczek przy tężni, wycięcia drzewa 
przy ul. Wojska Polskiego 16 oraz zabezpieczenia środków na projekt 
oświetlenia wzdłuż ścieżki rowerowej i chodnika przy ul. Wojska Polskiego (od 
sklepu Biedronka do zbiornika wodnego Poręba I); 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:49:26); 
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5. Radna Jolanta Łakomska w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych na 
Kierszuli, awarii dwóch lamp oraz wyjaśnień w sprawie inwestycji polegającej 
na budowie tężni oraz placu miejskiego – Agory. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:50:06). 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje przekazać drogą elektroniczną 
na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową złożyć w siedzibie 
Urzędu Miasta Poręba. 

 

6. Sprawy różne 

 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do 

Rady Miasta: 

W dniu 12 lipca 2024 roku: 
- wpłynęło ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach zawiadomienie o 
wszczęciu postępowania dot. stwierdzenia nieważności uchwały nr II/17/2024 (sygn. 
RKPE 2395); 
 
W dniu 16 lipca 2024 roku: 
- wpłynęło ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach zawiadomienie o 
wszczęciu postępowania dot. stwierdzenia nieważności uchwały nr II/19/2024 (sygn. 
RKPE 2420); 
 
W dniu 17 lipca 2024 roku: 
- wpłynęło ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach zawiadomienie o 
wszczęciu postępowania dot. stwierdzenia nieważności uchwały nr II/20/2024 (sygn. 
RKPE 2434); 
 
W dniu 25 lipca 2024 roku: 
- wpłynęło ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach rozstrzygnięcie 
nadzorcze dot. stwierdzenia nieważności uchwały nr II/19/2024 (sygn. RKPE 2539); 
- wpłynęło ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach rozstrzygnięcie 
nadzorcze dot. stwierdzenia nieważności uchwały nr II/20/2024 (sygn. RKPE 2540); 
- wpłynęło ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach rozstrzygnięcie 
nadzorcze dot. stwierdzenia nieważności uchwały nr II/17/2024 (sygn. RKPE 2541); 
 
W dniu 6 sierpnia 2024 roku: 
- wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego w sprawie 
naboru do Śląskiej Rady Seniorów (sygn. RKPE 2690). 
 
Przewodnicząca Rady Elżbieta Kołodziej poinformowała, że środowisko senioralne 
zaproponowało kandydaturę Pani Barbary Goli, która wyraziła zgodę i złożyła 
stosowne dokumenty. 
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KOMUNIKATY: 

 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

23.09.2024 
(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 
 

23.09.2024 
(poniedziałek) 

 

13:00 
 
 

MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Gospodarki i 
Ochrony Środowiska 

24.09.2024 
(wtorek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Rewizyjna 25.09.2024 
(środa) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Sesja Rady Miasta  30.09.2023 
(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala 
konferencyjna 

 

Głos zabrał Przedstawiciel Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Porębie Jan Kowalski w sprawie remontu centralnego ogrzewania w budynku ośrodka 

zdrowia. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra poruszył następujące tematy: 

• Oczekiwanie na środki dla Gmin; 

• Odpowiedzialność za finanse, konieczność podwyższenia podatków o stopień 

inflacji,  

• Zagospodarowanie odpadami (pogorszenie stopnia segregacji odpadów w 

budynkach wielorodzinnych); 

• Inwestycje: Agora, Mediateka; 

• Kradzieże i zniszczenia w Mieście. 

Radny Jarosław Machura zapytał, dlaczego nie zainstalowano dotąd bramek na placu 

zabaw przy ul. Krótkiej. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że bramki zostały zakupione i 

w najbliższych dniach zostaną zamontowane. Jednocześnie poinformował, że będą 

zdemontowane urządzenia z placu, który nie należy do Gminy. 
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7. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 

porządku obrad – zamknęła obrady III sesji Rady Miasta Poręba IX kadencji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/56596/nagranie.htm 

 
 


